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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:854 Reformer för att öka tillgången till byggbar mark

På min tidigare fråga (2022/23:106) svarade statsrådet att ”regeringen har för 
avsikt att genomföra reformer för att öka tillgången till byggbar mark”. Detta 
svar gavs den 14 december föregående år, men reformerna lyser sju månader 
senare fortfarande med sin frånvaro.

Vad som däremot har hänt under denna period är att regeringen beslutat om 
tilläggsdirektiv för den pågående Utredningen om en ny förköpslag. I de 
ursprungliga direktiven från den tidigare socialdemokratiska regeringen angavs 
som ett av syftena med en ny förköpslag att underlätta för kommunerna att föra 
en mer aktiv och långsiktig markpolitik. De nya tilläggsdirektiven innebär att 
detta omöjliggörs då de är en avsevärd begränsning av det ursprungliga 
uppdraget. Regeringen utraderar hela den del som handlar om det viktiga 
kommunala perspektivet. ”De kommunala förköpsgrunderna i det ursprungliga 
direktivet utgår”, som regeringen skriver i sitt beslut.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vad är det för reformer för att öka tillgången till byggbar mark som statsrådet 
avser, och hur ska dessa genomföras?

………………………………………

Jennie Nilsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-07-10
Besvaras senast
2023-07-24
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


